

【Message from Fr Anthony Liew 刘善财神父的话】

Shalom.

As Perak will start MCO from 22/1/21 to 4/2/21, SMC will take the following steps:

- [weekday Masses on 20/1/21 and 21/1/21] SMC will proceed Masses for these two days before MCO begins. So, only those who have pre-registered can come due to SOP.
- [weekend Masses] we plan to apply from the authority so that we can continue our online weekend Masses from SMC our home (Please pray that we can get the approval ASAP



- [from 22/1/21 weekday Masses] I will celebrate daily Mass privately with the Mass intentions that parishioners have offered. So, parishioners may continue to offer Mass intention as normal.
- As the previous MCO, parish office will remain open during office hour. Due to MCO, parishioners are encouraged to call the parish office before coming. Please ensure all SOPs are observed.
- in term of pastoral needs, especially sacraments, parishioners can call me or parish office to make arrangement. I have an approval letter from our Bishop so that I can go around for pastoral purpose.


Let's continue to support one another while we pray for God's protection over the COVID-19 pandemic.

Do take care of yourself and your loved ones. God bless.
Father Anthony Liew

平安。

鉴于霹雳州将于22/1/21 至4/2/21落实行动管制令，圣米高天主教堂将采取以下的措施：

- [20/1/21 & 21/1/21的平日弥撒] 行管令落实前，圣堂仍举行平日弥撒。为遵守标准操作程序，那些已提前登记者方能出席这两天的弥撒。
- [主日弥撒] 我们将向有关当局申请继续在SMC我们的家举行线上主日弥撒（请为这

意向祈祷 ，愿我们能尽快得到答复)

- [22/1/21开始的平日弥撒] 我个人将私下举行平日弥撒并把教友奉献弥撒的意向呈献予主。因此，教友亦可继续如往常奉献弥撒。
 - 正如早前实施的行管令，本堂办事处仍如常操作。呼吁教友到圣堂前，先拨电预约。请严遵标准操作程序。
 - 若在牧灵上有需求，尤其是准圣事，请与我或堂区办事处联络以作安排。我已获得檳城教区主教的批准书以方便我进行牧灵服务。
- 让我们继续彼此扶持，在抗疫期间祈求天主助佑我们。

好好照顾好自己和您所爱的人。天主保佑。

刘善财神父